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Geachte College, 

In een prettig en opengesprek met wethouder Petra Bais is mij duidelijk geworden dat de vraag die ik 
van u ambtenaren .. en .. kreeg om mee te willen werken 
aan het Project Huisvesting Arbeid Migranten op onze kavel grond aan de Ritmeesterweg. 
Ik heb hier positief op gereageerd, en u medegedeeld dit project door derde voor eigen rekening en 
risico te laten uitvoeren. 
De grond is hierdoor belanghebbende belegger en aannemer aangekocht, maar nog niet gepasseerd. 
Er is nadrukkelijk bij gezegd dat haast is geboden. 
Nu is mij van de wethouder duidelijk geworden dat ook het Rabo gebouw een optie is als de Plofzone 
niet meer wordt gehandhaafd. 
Hier kan ik niet zomaar aan voorbij gegaan worden omdat de koper dit verzoekt. 
Zelf heb belangen in dit gebied, eenmaal heb ik informeel gevraagd of er een uitzondering op deze 
beperking mogelijk was, dat bleek niet mogelijk. 
Om het zeker te weten adviseerde een vergadering met 5 hoofden van dienst van de Gemeente mij 
het volgende; 
Doe de bouwaanvraag dan wordt de juiste weg bewandelt. Als deze negatief is bent u geen 
legeskosten verschuldigd. 
De uitslag was negatief en daardoor ging de vestiging van een multinational niet door. 
Uiteindelijk moest ik de legerkosten wel betalen, zo is ook ons Gemeente. 
Uw beleidsambtenaar .. weet hier alles van. 
Ik ga er dan ook van uit dat wij onze plannen door kunnen zetten en onze afspraken na kunnen 
komen naar de aannemer toe. 
Natuurlijk zal de aannemer nog wel een bouwvergunning en omgevingsvergunning moeten 
aanvragen bij uw gemeente. 
Om de vaart erin te houden stuur ik deze brief naar het gehele college zodat iedereen weet wat er 
speelt. 
Ik wil u erop wijzen dat per 1 januari het gebouw van de GGD aan de Bijlweg beschikbaar komt, een 
gebouw van 2400m². 
Zowel de Ritmeesterweg en de Bijlweg is op loopafstand van een winkelcentrum met supermarkt wat 
ook een voorwaarde is. 
Ik heb begrepen dat de Raad zich er ook mee bezighoudt. Dus wordt die hier ook in gekend. 
Ik maak graag tijd voor iedereen die hier belangen bij heeft om dit te komen bespreken. 

Met vriendelijke groet, 

Huib Broeke 
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